
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 3/2022 

LIV Sesja w dniu 30 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Witam na dzisiejszej sesji burmistrza miasta i gminy pana Andrzeja Gąsiora. Witam 

sekretarz gminy panią Agnieszkę Lewandowską. Witam skarbnik gminy panią Edytę Durak. 

Witam Daniela Binkowskiego, obsługę rady. Witam wszystkich przybyłych na dzisiejszą 

sesję radnych. Ponieważ mamy też w trybie zdalnym jednego radnego Dawida Marca, więc 

będziemy musieli kworum za każdym razem przy głosowaniu potwierdzać. 

 

 

2. 2. Stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 



3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2022. 

4. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (3) 

Robert Klefas, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

 

 

3. 3. Podjęcie uchwał: 

 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 

 

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Witam Państwa serdecznie. Jeśli chodzi o plan dochodów, To zwiększono o kwotę 60 

tysięcy dochody z tytułu dotacji od wojewody na pomoc materialną dla uczniów o charakterze 

socjalnym. Wprowadzono kwotę 7 tysięcy 530 złotych również z dotacji na wspieranie 

działalności edukacyjno-wychowawczej. Wprowadzono kwotę 160 tysięcy z rozliczenia 

projektu rozbudowa i przebudowa Muzeum Starożytnego Hutnictwa w Nowej Słupi oraz 

wprowadzono kwotę dotacji celowej od wojewody z przeznaczeniem na zorganizowanie 

zakwaterowania wraz z wyżywieniem dla cudzoziemców z terenu Ukrainy. Jest to kwota 

dwieście czterdzieści jeden tysięcy czterdzieści złotych. Jeśli chodzi o rozdysponowanie 

powyższych środków, zabezpieczono kwotę sto sześćdziesiąt tysięcy na przekazanie środków 

na dofinansowanie zakupu średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego wraz z 

wyposażonym dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Kielcach. Jeśli chodzi 

o wydatki, pozostałe wydatki, jest to kwota 66 tysięcy 667 złotych na pomoc materialną dla 

uczniów o charakterze socjalnym. Wkład własny gminy jest to kwota sześć tysięcy sześćset 

sześćdziesiąt siedem złotych. Wprowadzono po stronie wydatków również kwotę 

sześćdziesiąt jeden złotych pięćdziesiąt dwa groszy na wydatki związane z lokalnym 

transportem zbiorowym. Kwotę sześćdziesiąt trzy tysiące dwadzieścia dziewięć złotych i 



dziewięćdziesiąt sześć groszy na wydatki związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi. 

Osiemset sześćdziesiąt trzy złotych jako dotacja podmiotowa dla stowarzyszenia 

prowadzącego szkołę i jak również wspomnianą kwotę 241 040 zł na zwrot kosztów 

zakwaterowania. Po stronie przychodów wprowadzono kwotę 63 091,48 zł. Są to przychody z 

tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu. Chodzi tutaj 

o środki z AA, jak również o środki związane z lokalnym transportem zbiorowym. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. Tutaj padła kwota 241 tysięcy, które musimy 

przekazać dla ośrodka Gołoborze, w którym są zakwaterowani Ukraińcy. Te pieniądze, pani 

skarbnik, są przekazywane od wojewody i są to na wypłatę dla ośrodka Gołoborze. My z 

naszego budżetu tych pieniążków nie dokładamy, są to stricte pieniądze wojewody, tak, tylko 

muszą przejść przez budżet naszej gminy, tak, żebyśmy mieli tutaj jasną sytuację.  

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Tak, tak jak wspomniałam po stronie dochodów wprowadzamy tą dotację celową od 

wojewody na ten cel i po stronie wydatków w planie Miejsko Gminnego Ośrodku Pomocy 

Społecznej również jest na ten cel przeznaczona, są to za okres od 25 lutego do 18 marca 

zgodnie z umową dotacji przekazaną przez wojewodę. Gmina będzie tylko pośredniczyła 

między wojewodą a Gołoborzem.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Pan Burmistrz bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję panie przewodniczący. Ja chciałbym zabrać głos w sprawie 160 tysięcy złotych 

przekazanych tutaj przez zaproponowanych Radzie Gminy do przesunięcia na zakup 

samochodu. Kiedyś toczyliśmy rozmowę, było to kilka lat temu chyba, podajże w poprzedniej 

kadencji, że gmina będzie starała się ewentualnie o samochód średni dla jednej z naszych 

jednostek, ewentualnie z takiego stanu państwowej jednostki Straży Pożarnej w momencie, 

kiedy byłaby taka możliwość. Co prawda do tej pory nigdy takiej możliwości nie było, 

ponieważ tych samochodów przekazywanych od jednostek Państwowej Straży było bardzo 

mało i tam nie mieliśmy siły przebicia, żeby... Natomiast w tej chwili jest likwidowany 

samochód, może nie tak likwidowany, jak w miejsce starego samochodu dziesięcioletniego 

będzie w jednostce w Chmielniku będzie nowy samochód i jednostka będzie uczestniczyła w 

takim przetargu, gdzie Państwowa Straż Pożarna będzie kupowała kilka samochodów i 

między innymi również w zamian za ten samochód dziesięcioletni będzie przekazany nowy 

samochód do jednostki w Chmielniku. No i tu dostałem taki telefon i tu też muszę po prostu 

wspomnieć o tym, że nie miałem okazji tu rozmawiać wcześniej z Radą, bo ten temat wynikł 

bardzo szybko. Byłem na spotkaniu z OSP Sosnówka, które odbyło się niedawno i 

poinformowałem ich o tym, że decyzja była bardzo krótka po prostu, czy jesteśmy w stanie 

tutaj podjąć. Ja rozmawiałem tu z panią Skarbnik. Pani Skarbnik właśnie wskazała, że jest 

tutaj zwrot środków. Są to środki majątkowe, więc o tyle jest dobre, bo gdyby to były środki 

bieżące, to nie mielibyśmy takiej możliwości. I kazałem tutaj, oczywiście po rozmowie z 

panią Skarbnik, przekazać informację do jednostki Państwowej Straży Pożarnej Miejskiej, że 

gmina jest zainteresowana, oczywiście po uchwaleniu to przez Radę Gminy. W związku z 

powyższym jest propozycja, aby wprowadzić taką kwotę, byłaby to kwota przekazana w 

formie pomocy, jako wydatek majątkowy dla Państwowej Straży Pożarnej, dla Wojewódzkiej 

Straży Pożarnej Państwowej. W związku z powyższym jest taka prośba, żebyście Państwo się 

przychylili. Jest to samochód dziesięcioletni, w bardzo dobrym stanie, niewyjeżdżony, MAN, 



2600 litrów wody, w bardzo dobrym stanie technicznym. Jeżeli chodzi o kwotę, która 

przekazywana jest przez wojewodę, to jest kwota przekazywana do jednostki Gołoborze. 

Wiemy o tym, że od 25 do 18 funkcjonowała kwota 115 zł za osobodobę dla uchodźców. Po 

18 się to oczywiście zmienia. W związku z powyższym wojewoda to rozliczenie po prostu 

przesyła. Dlatego to jest tak szybkie po prostu, żeby to jak najszybciej rozliczyć. Dokument, 

pismo przyszło dzisiaj, w związku z powyższym Pani Skarbnik nie zdążyła tego wprowadzić, 

także jest prośba też, żeby po prostu tą kwotę przekazać jak najszybciej, żeby Gołoborze 

również mogło się rozliczyć. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Sylwester Kozłowski, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Mam pytanie właśnie między innymi odnośnie tego samochodu 

ratowniczego, gaśniczego. Czy mamy jakiś dokument, który potwierdza, że jeżeli przekażemy 

te 160 tysięcy, to jest pewne, że otrzymamy to auto i w jakim to może być czasie?  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Pan burmistrz, bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję. Procedura nie jest taka króciutka. Nie jestem w stanie powiedzieć i określić, że to 

będzie w sierpniu czy we wrześniu. Natomiast już dostałem pismo, ponieważ spotkanie po 

decyzji naszej tu, że jesteśmy zainteresowani, odbyłem spotkanie z komendantem miejskim 

Państwowej Straży Pożarnej, tu w naszej gminie i po rozmowie na drugi dzień wpłynęło do 

gminy pismo od Komendy Wojewódzkiej z prośbą o właśnie przekazanie kwoty 160 tysięcy 

na zakup, natomiast w piśmie jest określone, że w zamian za to będzie oczywiście tutaj 

przekazany samochód właśnie tej marki i ten, który jest na stanie jednostki w Chmielniku.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję, a jeszcze jedno pytanie, czy jest możliwość, czy też strażacy z jednostki 

Sosnówki byli, oglądali to auto? Bo może to też jest warte, żeby podjechać zobaczyć.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- To znaczy tak, ja informacje miałem bezpośrednio od komendanta, oczywiście dane 

techniczne oraz zdjęcie samochodu przekazałem tutaj na spotkaniu z OSP Sosnówka. Nie 

oglądałem tego samochodu, praktycznie nie było nawet kiedy można podjechać tam, żeby go 

zobaczyć, bo to była decyzja dosłownie sprzed kilku dni, więc myślę, że nic nie stoi na 

przeszkodzie, że ten samochód można było podjechać, obejrzeć jak najbardziej, jeżeli gmina 

tylko będzie tu zainteresowana i oczywiście zakupem tego auta jak najbardziej można będzie 

podjechać i obejrzeć auto. Mam zapewnienie od komendanta, że jest w bardzo dobrym stanie, 

jest serwisowane, w pełni serwisowane. Jednostka Straży, Państwowa Jednostka Straży tylko 

serwisuje auta, nie ma takiej możliwości, żeby one były w jakiś sposób taki chałupniczy, czy 

inny serwisowane. Jest to serwisowane w stacjach serwisowych.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Dziękuję bardzo. To tyle odnośnie auta. Jeszcze mam pytanie odnośnie zwiększenia planu 

dochodów. Kwota 160 tysięcy, rozbudowa i przebudowa Muzeum Starożytnego Hutnictwa w 

Nowej Słupi z zagospodarowaniem terenu realizowanego w roku poprzednim. Gdyby Pani 

Skarbnik mogła rozwinąć to zadanie.  



 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- W wyniku rozliczenia już projektu wiemy, że to było na takiej zasadzie, że pierw płacimy, a 

później nam refundują i to jest ostatnia kwota z refundowanych już poniesionych wydatków 

na ten projekt. Oczywiście, refundacja.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję. Kolega Marcin Grzegorski, bardzo proszę, Panie Przewodniczący.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Ja tu odnoszę się do tego samochodu, się wypowiem. Jeśli chodzi o druhów OSP , 

o komendanta, oni zaczerpnęli tam informację, na temat tego samochodu i tu powtórzę co 

powiedziała Pani Burmistrz, że on jest właśnie w dobrym stanie. Serwisowany jest to 

dziesięcioletni samochód. Jest to samochód, który pomieści tam do siedmiu strażaków. 

Obecnie mamy samochód, który jest miejsc tylko cztery, a chętnych druhów młodych 

chłopaków jest coraz więcej i jeśli jest alarm, że jest pożar, przybiega duża, większa ilość 

chłopaków i część po prostu musi wracać do domu i to powoduje niechęć, że raz, drugi, trzeci 

przyjdą i nie zmieszczą się do samochodu, do pożaru. Ale to, co kolega Sylwester powiedział, 

z chęcią bym pojechał z druhami, obejrzeć ten samochód. Jeśli jest taka możliwość skorzystać 

z gminnego samochodu, to może byśmy ustalili jakąś taką datę. A radnych proszę o to, żeby 

takie środki przesunąć i na pewno będą dobrze wykorzystane. A straż, no to jest taką naszą 

wizytówką gminy, gdzie dba o nas, tak? Musimy o to dbać i tyle mam do powiedzenia. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo, ja również przychylam się, jest rzeczywiście w Sosnówce zwarta grupa i 

taka bojowo nastawiona do gaszenia, więc nie ma im co podcinać skrzydeł, ten samochód na 

pewno będzie im potrzebny i będzie wykorzystywany w dobry sposób, a nie są to znowu aż 

tak duże pieniądze, jeżeli mówimy o samochodach gaśniczych. Myślę, że trzeba to skorzystać 

z tej szansy i mieć taki samochód również na terenie naszej gminy. Dziękuję. Czy jeszcze 

kolega Sylwek? Bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Znaczy, żebyśmy się dobrze zrozumieli, jak najbardziej jestem za, a ja nie mówię, że nie, bo 

to jest kwota 160 tysięcy, gdzie takie auto kosztuje ponad milion złotych, w tej chwili nowe. 

A wiadomo, że jeżeli jest to auto dziesięcioletnie, nawet w Państwowej Straży Pożarnej, to 

ono tam jakichś przebiegów dużych nie ma, bardziej moje pytanie wynikało z tego, czy mamy 

zabezpieczenie właśnie w jakichś dokumentach, że jeżeli przekażemy te środki, to jest 

pewność, że otrzymamy konkretne auto, o którym pan burmistrz mówił. Tyle, dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Marcin. Bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Jeśli już ruszyliśmy temat tego samochodu, to jeszcze chciałbym podkreślić, że jeśli obecny 

garaż, który mamy, jest też w opłakanym stanie i chcielibyśmy z druhami, żeby powstał nowy 

garaż właśnie pod ten samochód. W sumie nawet pod dwa takie samochody, bo nie 

chcielibyśmy się pozbywać obecnego samochodu, gdzie ma największą ilość litrów wody. No 

i chciałbym, żeby na kolejnych komisjach poruszyć właśnie temat budowy garażu dla OSP 

Sosnówka. Wiem, że działki już mamy, projekty są w realizacji, brakuje nam tam zgody 



odnośnie kanalizacji i prądu, żeby papiery można składać do zgłoszenia na budowę. Także 

poproszę o następne komisję, żeby taki, Panie Przewodniczący, punkt był na temat właśnie 

budowy garaży OSP Sosnówka, jak i OSP Włochy, bo to jest jeden wspólny projekt z tego, co 

kiedyś głosowaliśmy. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Oczywiście. Będziemy tego pilnować i myślę, że rzeczywiście, jeżeli już będzie samochód 

zapewniony, że będzie do dyspozycji przez OSP Sosnówka, no to trzeba będzie gdzieś go 

garażować, więc siłą rzeczy będziemy musieli się zająć też i garażami na Sosnówce. Czy 

jeszcze ktoś chciałby z Państwa zabrać głos odnośnie preliminarza i zmian w budżecie? Pani 

sekretarz, tak? Bardzo proszę.  

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Zmiany w budżecie wiążą się także z programem 

profilaktyki, ponieważ wprowadzamy kolejną uchwałą, dodatkową kwotę 63 tysiące 29 

złotych i 96 groszy. Te środki zostaną przeznaczone tak naprawdę na cztery działania w 2022 

roku, a mianowicie o kwotę 30 tysięcy, czyli do łącznej kwoty 45 tysięcy, ujęliśmy w 

preliminarzu dofinansowanie sportowych zajęć pozalekcyjnych z programem 

profilaktycznym dla dzieci i młodzieży. Kolejne zwiększenie dotyczy tzw. profilaktyki 

uniwersalnej, czyli skierowanej do wszystkich i wiąże się to z organizacją festynu i spotkania 

mikołajkowego. Tam też zwiększyliśmy kwotę do łącznej do 40 tysięcy. Również w związku 

z tym, że zmienia się i wprowadzone są nowe zadania związane z nowymi uzależnieniami 

behawioralnymi również będziemy mieć obowiązek, aby w punkcie konsultacyjnym osoby, 

które mają problem właśnie z uzależnieniami behawioralnymi mogli korzystać z usług 

terapeuty, więc tutaj też troszkę zwiększamy tą kwotę o 900 złotych łącznie. Zwiększamy 

również kwotę o 2 tysiące złotych na szkolenia. To będą szkolenia dedykowane dla 

nauczycieli z terenu naszej gminy, ze wszystkich szkół, również ze szkół 

stowarzyszeniowych, które będą zainteresowane dokształceniem się, a w zasadzie zdobyciem 

nowej wiedzy i certyfikatu z tak zwanych programów rekomendowanych. A ostatnia kwota 

pozostała, ponad 10 tysięcy wrzucamy do preliminarza do literki szóstki, cyfry sześć 

stosownie do zachodzących potrzeb, czyli tam gdzie będzie nam brakować w szczególności 

tutaj wspieramy dosyć mocną grupę wsparcia działającą przy, przy punkcie konsultacyjnym, 

jak również prowadzenie lokalnych kampanii trzeźwościowych. Dziękuję.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Dziękuję bardzo, kolega Sylwester Kozłowski.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Dziękuję. Pani Sekretarz, mam pytanie odnośnie tych przesunięć i zajęć pozalekcyjnych, 

sportowych. W tej chwili będziemy mieć 45 tysięcy złotych. I proszę powiedzieć, do tej pory 

ile stowarzyszeń korzystało z możliwości tego dofinansowania? Jak było np. w roku 2021, 

2020, tak?  

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Panie radny, jestem przygotowana tylko z poprzedniego roku, dobrze 2021 rok. W tamtym 

roku mieliśmy w preliminarzu wydatków 30 tysięcy na takie zajęcia. Przypomnę, że te zajęcia 

odbywają się, wyłonienie operatorów tych zajęć odbywa się wyłącznie poprzez konkurs. I 

jeśli dobrze pamiętam, to siedem stowarzyszeń na terenie naszej gminy aplikowało o takie 

środki i siedem uzyskało takie dofinansowanie, a kwota złożonych tych wniosków 

przekraczała ponad 60 tysięcy, czyli ogromne zainteresowanie naszych stowarzyszeń na 



działalność sportową związaną z profilaktyką już była w tamtym roku. Ponad 60 tysięcy, 30 

mogliśmy przeznaczyć.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Ja mam pytanie, panie burmistrzu, niezwiązane z dzisiejszą sesją i ze zmianami, ale dla 

mieszkańców Mirocic bardzo ważny temat chodzi o kanalizację. Wiem, że był rozstrzygnięty 

przetarg, nastąpiło otwarcie. Wiem, że oferta, bo jest opublikowana na stronie Urzędu Gminy, 

nie jest niższa niż to, co mieliśmy zabezpieczone w budżecie. Rozumiem, że wszystko jest na 

dobrej drodze do podpisania umowy. Nie ma żadnych przeszkód, że może być coś nie tak. 

Bardzo bym prosił o odpowiedź, bo informacje są różne. Dziękuję.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję za to pytanie, bo faktycznie jesteśmy na etapie w tej chwili ofert, które wpłynęły 

do gminy, rozpatrywania ofert, które wpłynęły do gminy. Wpłynęły dwie oferty. Jedna jest 

oferta o około ponad 700 tysięcy tańsza w stosunku do poprzedniej oferty. I jesteśmy na 

etapie w tej chwili no oczywiście terminów sprawdzania ofert, złożenia dokumentów, 

terminów odwoławczych, które może firma również odwołać. Myślę, że jest to gdzieś około 

20 dni do podpisania umowy. Terminowo po prostu, bo wiadomo, że musimy dokumenty, jest 

jakiś czas na odwołanie, prawda, od przetargu. Złożenie dokumentów to jest sprawdzenie 

również przez nas, na naszą gminę dokumentów, które wpłynęły, mają wpłynąć od 

wykonawcy, który wygrał. No i później jeszcze ewentualnie termin również na odwołanie. 

Także jest to około 20-dniowy termin, kiedy musimy po prostu podpisać, bo wszystko jest na 

dobrej drodze w każdym razie.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Oferta najmniejsza wynosiła około 23 milionów złotych, tak? Natomiast w 

budżecie mieliśmy chyba 26.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Oferta, która została złożona jest ponad 24 miliony, ta, która teraz jest rozpatrywana. 

Natomiast druga oferta była ponad 27 milionów złotych.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze są już jakieś pytania ewentualnie do pana burmistrza, bo pan 

burmistrz musi wyjechać na sesję Rady Powiatu. Nie widzę, w takim razie zamykam 

dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Czy jeszcze są jakieś... Odnośnie preliminarza, 

bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Pani Sekretarz, na spotkaniu, które mieliśmy przed tą sesją, m.in. mówiłem 

o przesunięciu tych 10 tys. zł, i taka prośba, że jak będzie ogłoszony ten nabór, żeby dotrzeć 

do jak największej liczby tych stowarzyszeń, które są na terenie naszej gminy z informacją, że 

jest taka możliwość, że po prostu no jak najwięcej tych stowarzyszeń mogło wziąć udział w 

konkursie. No i też taki, no nie wiem jak to nazwać, załóżmy, że mamy kwotę 45 tysięcy 

złotych w tej chwili, żeby podział tych środków był, że tak powiem, sprawiedliwy. Dziękuję.  

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Oczywiście jest to apel do komisji konkursowej, ponieważ w komisji konkursowej będą też 

przedstawiciele organizacji pozarządowych oceniać wnioski. Ja w ogóle zachęcam serdecznie 

przedstawicieli organizacji pozarządowych, którzy chcą brać udział w takich komisjach, aby 



zgłaszali się do gminy. Zawsze są takie ogłoszenia, będziemy również dzwonić. To jest praca 

społeczna oczywiście, natomiast bardzo cenna, bo rzeczywiście z boku, z tego sektora 

trzeciego, tak, najłatwiej widzieć potrzeby i ta ocena może być bardziej obiektywna. Dlatego 

zachęcam, bo przedstawiciele komisji organizacji pozarządowych zawsze jest dwie osoby.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czy radni również mogą brać udział w tych komisjach, tak, w pracach? Nie mogą.  

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Ale jako przedstawiciele organizacji pozarządowych, którzy nie ubiegają się o te środki, to 

jak najbardziej.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Tu mamy Radę Pożytku też, tak? Więc tam są przedstawiciele z Rady, więc też mogą brać 

udział. Dziękuję. Czy jeszcze są jakieś pytania?  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Kolega Marcin, bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. W tym roku i poprzednim zawiązało się dużo właśnie Kół Gospodyń Wiejskich i 

może byśmy pomyśleli na którychś z komisjach, żeby zrobić coś takiego, żeby wyróżnić 

któreś to koło gospodyń wiejskich właśnie z terenu naszej gminy i jakąś kwotę im 

przeznaczyć właśnie za ich zaangażowanie i działalność. Na tym takie, które wspierają tak 

naprawdę w tej chwili uchodźców, czy organizują jakieś festyny, właśnie taki całokształt tych 

Kół Gospodyń Wiejskich i właśnie takie, które najbardziej się wyróżnia na koniec roku 

nagrodzić właśnie taką kwotą jakąś właśnie z tych pieniędzy, które tutaj zwiększamy tą 

dotację. Pani sekretarz, czy jest to możliwe?  

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Panie przewodniczący, jak Pan wie, to są pieniążki tzw. korkowego, dedykowane wyłącznie 

na profilaktykę. Czyli one pochodzą z opłat zezwoleń za sprzedaż alkoholu i mają być 

wydane wyłącznie na profilaktykę. Więc nie widzę tutaj możliwości dofinansowania KGW z 

innego tytułu. Natomiast ten pomysł już wielokrotnie był przez nas w latach poprzednich 

sprawdzany. Ponieważ jest taka jedna z uchwał podejmowana przez Radę Gminy, która za 

pewną działalność kulturalną na przykład, tak, a wiadomo KGW nasze też działają 

społecznie, kulturalnie. W ramach podsumowania Roku Kultury jak najbardziej można 

nagrodzić. Jeśli dobrze przypominam sobie treść tej uchwały, to są zarówno środki pieniężne, 

czyli nagrody, pieniążki, ale są również i statuetki i dyplomy. Warto do tego pomysłu wrócić. 

Ostatnie takie podsumowanie Roku Kultury było 3 lub 4 lata temu i cieszyło się dużym 

powodzeniem i tak nagradzaliśmy osoby, które właśnie działały w takich sferach. Więc to jest 

jak najbardziej dobry pomysł, ale nie ze środków preliminarza wydatków.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę o 

potwierdzenie kworum. Zaczynamy głosować. Czy pani radna Lidia Wiącek będzie brała 

udział w głosowaniu? Bardzo proszę o potwierdzenie kworum. Głosujemy w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-2039. 



 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (3) 

Robert Klefas, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (3) 

Robert Klefas, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2022. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2022..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (3) 

Robert Klefas, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 



  Protokołował        Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

 

Daniel Binkowski                        Rafał Piasecki   

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję. Chciałem podziękować kolegom i koleżankom radnym za przegłosowanie 

jednogłośnie pieniążków na zakup samochodu strażackiego dla OSP Sosnówka. Ja w imieniu 

OSP Druhów też wam dziękuję za to, że będziemy mogli działać i pomagać mieszkańcom. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Zanim zamknę obrady, jeszcze chciałbym tylko kilka informacji. W 

niedzielę o godzinie dziewiątej pan Mariusz Dąbek wraz ze swoim stowarzyszeniem, będą 

takie zawody w Gołoborzu, bardzo serdecznie zaprasza wszystkich radnych. Jeżeli chcemy 

zobaczyć, jak jego stowarzyszenie działa, to zaprasza nas serdecznie. Dzwonił do mnie 

telefonicznie, nie będzie zaproszeń pisemnych. Jeżeli ktoś z radnych chciałby wziąć udział w 

tym spotkaniu, w tych zawodach, zobaczyć jak to wygląda, to serdecznie zaprasza. Jeszcze 

jedna informacja. Zbliżają się oświadczenia majątkowe wypełniane, więc na pewno tutaj będą 

informacje od pana Daniela Binkowskiego. Już bardzo proszę radnych o przygotowanie się do 

składania tych oświadczeń majątkowych. Jeszcze podczas ostatniej sesji dostałem jeden list, 

który myślę, że powinni każdy radni usłyszeć, bo to jest stricte dla radnych. Przepraszam, że 

tego nie zrobiłem na ostatniej sesji. Długo to trwało, wszystko w tym zamieszaniu, po prostu 

mi się ten list zawieruszył. On jest króciutki, ja go szybciutko przeczytam i będziemy 

zamykać. Szanowny pan Rafał Piasecki, przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Słupi. 

Szanowny panie przewodniczący, chciałbym na pana ręce złożyć podziękowania dla 

wszystkich radnych Rady Miejskiej w Nowej Słupi za wsparcie w najtrudniejszych dla mnie 

momentach w życiu. Śmierć mamy, która spadła na mnie nagle i niespodziewanie ukazała mi, 

na kogo w trudnych chwilach można liczyć. Jako Rada nie odmówiliście mi pomocy, która 

pozwoli realizować moje plany życiowe, a także spełnić chyba moje największe marzenie i 

największe marzenie mojej mamy, ukończenie aplikacji radcowskiej. Panie radne i panowie 

radni, dziękuję z całego serca. Mam również szczerą nadzieję, że wieloletnia praca mojej 

mamy na rzecz lokalnej kultury będzie w pamięci wielu, tak jak jest w Waszej pamięci. Z 

poważaniem, Adrian Folwarski. To jest pokłosie tego naszego przesunięcia dla niego środków 

na stypendium. 

 

 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

To tyle ode mnie z informacji. Przechodzimy do punktu czwartego. Zamykam 54. sesję Rady 

Miejskiej. 

 

 

 

  

  


